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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25. 4. 2012  
 

 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som spojenú cestu na Ulici Gorkého pred SPP, ktorá sa opäť začala prepadávať. 

Bolo to opravované pred 4-5 rokmi a opäť je tam nejaká prasklina. Bolo by dobré, keby sa na 

to pozreli technické služby alebo niekto z mesta kompetentný.  

 

Ing. Kolesár: 

Cesta na Gorkého ulici, osobne som rokoval s generálnym riaditeľom VVS dohodli sme sa, že 

vo výške platieb, ktoré platí Mesto Trebišov za odvod dažďových vôd z parkovísk a ciest 

bude  VVS realizovať investície nad svoj investičný a ako prvé sme dohodli, že v týchto 

investíciách budú zahrnuté práve prepadliny na Gorkého ulici, 29. augusta a na kutnohorskej, 

že je to podľa vyjadrenia VVS otázka času, kedy sa im uvoľnia kapacity. Tam poprosím 

o trošku trpezlivosti, ale táto záležitosť je v riešení. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


